
     OVERLADE FRISKOLE & BØRNEHUS  
       TRIVSEL & TRYGHED I LEG & LÆRING 

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde 23. januar 2024 

Tilstede: Heidi, Troels, Tanja, Tommy, Jesper, Kim, Roel, Paw, Thomas, Hermann, Else. 

 Afbud: Ditte 

1. Godkendelse af dagsorden Referat: 
Godkendt.  Varighed: 2 

minutter 
Formål: Beslutning. 

Uddybning af punktet:   

 

2. Ansættelser Referat: 
Begge ansættes pr. 01.01.24. Varighed: 10 

minutter 
Formål:  

Uddybning af punktet:  
Rikke, ny i SFO  
Anita, lærer   
 
De kommer begge kl. 19 og præsenterer sig. 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste 
bestyrelsesmøde  

Referat: 
Godkendt.  

Varighed: 2 
minutter 

Formål: Beslutning  

Uddybning af punktet:  Læs referatet       

 

2. Kort opfølgning på punkter fra sidste 
bestyrelsesmøde  

Referat: 
Gældsstyrelsen - Vi er i gang med at blive oprettet. Men er 
strandet ved sikker mail. Vi er ved at undersøge muligheder, 
men det er umiddelbart ret dyrt. 
 
Brandsikkerhed; Ikke nyt.  
 
Bring your own device; nyt udkast fra lærerne. Godkendt og 
sendes med fredagsbrevet.  

Varighed: 3 
minutter 

Formål: Beslutning  

Uddybning af punktet:   
- Gældsstyrelsen  
- Brandsikkerhed  
- Bring your own device 

 

3. Meddelelse fra formanden  Referat: 
Ønske om at personalet ser bestyrelsen mere. Forslag om at 
bruge en skoledag med personalets familie og skolens, 
børnehusets og bestyrelsens familie. Fx noget en fra bestyrelsen 
og personalet der arrangerer.  
Kommentarer:  
Forslag om at invitere personale med på en arbejdsdag.  
Gode tilbagemeldinger på at give en lille julegave til personale.  

Varighed: 5 
minutter 

Formål: Orientering 

Uddybning af punktet:   
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At invitere bestyrelsen med til fx et lærermøde. 
Konkrete forslag ønskes fra personale.  
 
Der er et par forældre, der har meldt sig til PR og 
kommunikation udvalg og til hjemmeside.  

 

4. Meddelelse fra skoleleder  Referat: 
Den sidste månedstid har der været lidt uro i lillemellem (4-6. 
klasse). Forældrene til gruppen er involveret og der er tiltag i 
gang.  
I yngstegruppen er der sat ekstra personale ind til specielt et 
barn, som har det svært. Else og Rikke har været støtte i de timer 
der er nødvendige, og dette forløber indtil vinterferien i første 
omgang.  
Bådskur-udvalget har været samlet, og der skal søges fonde og 
spare Støtteforeningens penge til noget andet. Undervisningen i 
forhold til båden er iværksat.  
Der er lavet lokallønsaftale – for første gang sammen med vores 
TR-repræsentant. Der er undersøgt forskellen fra 
friskolelærerlønnen og til en folkeskolelærerløn i 
Vesthimmerland, og forskellen er ikke særlig stor. Bestyrelsen 
spørges, og bedes tænke over, om vi skal ligge os på niveau med 
folkeskolen – dels som et konkurrenceparameter, der skal tages 
med i betragtning til næste års budget. Forskellen for skolen er 
ca. 36.000 alt i alt. 
Der er ind imellem forskellige tilsyn, både i skolen og i 
børnehuset – og der kommer ofte tilbagemeldinger, om hvor 
gode folk, der er ansat her på stedet.  

Varighed: 15 
minutter 

Formål: Orientering  

Uddybning af punktet:   

 

5. Meddelelse fra afdelingsleder Referat: 
Ditte er fraværende, men Troels fortæller, at der er flere børn 
på vej end dem, vi vidste i forvejen. Fx er der snart 10 børn i 
førskolegruppen.  

Varighed: 10 
minutter 

Formål: Orientering  

Uddybning af punktet:   

 

6. Meddelelse fra forældrerepræsentant  Referat: 
Der er pt ingen repræsentant. Tommy fortæller der har været 
et arrangement i lillegruppen.  

Varighed: 5 
minutter 

Formål: Orientering 

Uddybning af punktet:   

 

7. Meddelelse fra medarbejderrepræsentant  Referat: 
TR-repræsentant fortæller der har været afholdt første 
klubmøde, hvor medlemmer af FSL mødes med TR 
repræsentanten. Heidi er i gang med TR-uddannelsen.  

Varighed: 5 
minutter 

Formål: Orientering  

Uddybning af punktet:   

 

8. Fællesskab (bestyrelsestema) Referat: 
Sidst blev der snakket Fredagstanter i børnehuset – det er ikke 
sat i værk.  
Forældrerådene er sat i værk.  

Varighed: 10 
minutter 

Formål: Orientering  

Uddybning af punktet:    
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Opfølgning på vores temaaften i september. 
Løbende punkt frem til og med marts.  

 

9. Bestyrelsens forventninger til 
kommende regnskabsår.  

Referat: 
Det er vigtigt at holde sorte tal på bundlinjen. Rent 
regnskabsmæssigt er vi i minus. Der er masser af projekter, vi 
gerne vil bruge penge på, så som bus, tag mv.  
Det er vigtigt for personalets sikkerhed, at der er penge på 
kassekreditten, og der på den måde ikke er usikkerhed i forhold 
til vores fremtidige virke.  
Der er fortsat usikkerhed omkring energipriserne.  

Varighed: 10 
minutter 

Formål:  

Uddybning af punktet:    
Fra årshjul.  

 

10. Evaluering af skoleindskrivning Referat: 
Der var 5 personaler, der havde forberedt en masse til dagen, 
og der kom ikke ret mange børn.  
Forslag til at det foregår med tilmelding og ligger en time før 
julemarked.  
Fx Løgstør Skole sender velkomstbrev ud til kommende 
skolebørn. 

Varighed: 20 
minutter 

Formål:  diskussion  

Uddybning af punktet:    
Punkt fra Tanja.  
Det foregår sammen med julemarked og 
virkede rodet. Der var kun 5 elever mødt op – 
hvad kan vi gøre for at få flere med? 
 

 

11. Ny hjemmeside – PR og 
kommunikation  

Referat: 
Vi har en hjemmeside, der fungerer, men godt kan optimeres. Vi 
skal gøre det klart, hvad vi gerne vil bruge den til.  
Hjemmesiden er vigtig, for flere kommende forældre fortæller, 
at de kigger på hjemmesider når de skal vælge skole.  
Ønsker:  
Simpel hjemmeside med færre faner.  
Telefonvenlig hjemmeside.  
Kontaktoplysninger på forsiden.  
Hjemmesiden skal linkes til Facebook.  
Lovpligtige dokumenter skal naturligvis være der.  

Varighed: 20 
minutter 

Formål: diskussion 

Uddybning af punktet:    
Er der nogle forventninger fra bestyrelsen 
eller krav? Fx udseende, hvilket indhold skal 
der være.  
 

 

12. Evt.  Referat: 
”Velkommen som forældre i børnehuset” Der er taget hul på at 
lave et skriv, der skal udleveres til nye forældre.  

Varighed: 3 
minutter pr. 
punkt. 

Formål: Orientering  

Uddybning af punktet:    

 

Næste møde 13. februar kl. 19. 

 

 


